

# 惜山競走2022

## Green Hero Challenge 2022



### 贊助表格 Sponsorship Form

#### 參加者資料 Participant information

參加隊伍名稱:  
Team Name:

參加隊伍號碼:  
Team number:

#### 贊助資料 Sponsorship information

編號 No	贊助人姓名: Sponsor Name	需要收據, 請 ✓ Receipt required, please ✓	贊助金額 (港幣) Sponsorship amount (HK\$)
例子 Sample:	Lee Tai Man	✓	800
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			

最低籌款額 \$ \_\_\_\_\_ + 額外籌款額 \$ \_\_\_\_\_ = 總額 \$ \_\_\_\_\_  
Min. Donation Fee \_\_\_\_\_ + Extra Donation \_\_\_\_\_ = Grand Total \_\_\_\_\_

捐款港幣100或以上可憑捐款收據申請免稅。捐款收據將於2022年4月尾或之前寄予參加者及贊助人。  
Donations of HK\$100 or above are tax deductible. Donation receipts will be sent to participants and sponsors on or before the end of April, 2022

#### 付款方法 Payment method (遞交額外捐款 Submit your extra donations)

信用卡 Credit Card  Visa  MasterCard

信用卡號碼:  
Credit Card Number \_\_\_\_\_ 有效日期  
Expiry Date \_\_\_\_\_ (月Month) / \_\_\_\_\_ (年Year)

信用卡持有人姓名:  
Cardholder' s Name \_\_\_\_\_ 信用卡持有人簽署:  
Cardholder' s Signature \_\_\_\_\_

以信用卡捐款者, 請填妥贊助表格後電郵至info@greeneearth.org.hk 或郵寄至新界葵涌葵昌路50號葵昌中心7樓703室。  
Please complete and return your sponsorship form by email to : info@greeneearth.org.hk or send to Room 703, 7/F, Kwai Cheong Centre, No. 50 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, Hong Kong

轉帳/存款  
Transfer/Bank-in

請將捐款存入以下銀行戶口 Please deposit the donation to following bank account  
帳戶名稱: 綠惜地球有限公司 Account name: The Green Earth Limited

銀行: 中國銀行(香港) 帳戶號碼: 012-802-0-011579-8  
Bank name: Bank of China Account no: 012-802-0-011579-8

銀行: 恒生銀行 帳戶號碼: 369-432430-001  
Bank name: Hang Seng Bank Account no: 369-432430-001

\*捐款者填妥贊助表格後, 必須連同銀行存款收據副本電郵至info@greeneearth.org.hk 或郵寄至新界葵涌葵昌路50號葵昌中心7樓703室。  
Please complete and return your sponsorship form together with the deposit receipt by email to: info@greeneearth.org.hk or send to Room 703, 7/F, Kwai Cheong Centre, No. 50 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, Hong Kong

劃線支票  
Crossed Cheque

劃線支票抬頭: 「綠惜地球有限公司」, 連同贊助表格郵寄至新界葵涌葵昌路50號葵昌中心7樓703室。  
A crossed cheque made payable to "The Green Earth Limited". Please complete and return your sponsorship form together with the crossed cheque by post to Room 703, 7/F, Kwai Cheong Centre, No. 50 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, Hong Kong

支票號碼 Cheque No: \_\_\_\_\_ 銀行名稱 Bank Name: \_\_\_\_\_